
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 04/2023 

   Datum: 14.3.2023 

 
ZAPISNIK 

 

4. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v torek, 14.3. 2023, ob        19:00 v  

prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Matjaž Egart, Tomaž Jemec, Martin Tavčar, Klemen 
Šubic, Jaka Kenda, Maja Kejžar 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 3. izredne seje KS Sorica 
2. Poročilo odbora za komunalo g. Klemen Šubic 
3. Poročilo odbora za gospodarske dejavnosti g. Rudi Pintar 
4. Kategorizacija cest 
5. Načrtovanje projektov v letu 2023 
6. Zbor krajanov 
7. Očiščevalna akcija 
8. Razno 

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 3. izredne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2:  
G. Klemen Šubic je se udeležil 1. konstitutivne seje odbora za komunalno dejavnost in 
varstvo okolja občine Železniki, ki je potekala 3. februarja ob 17. uri v sejni sobi občine 
Železniki. Izvolili so predsednika odbora Tomaža Demšarja in namestnika predsednika 
Jerneja Beštra.  

 
Osrednja tema seje so bili predvsem odpadki v občini in ravnanje z njimi. Kot zanimivost 

so poudarili, da občina pridela cca 500 ton odpadkov na leto. Podražila se bo položnica za 

30 centov na mesec. Lani so odvozili manj smeti, kot so načrtovali. Izpostavili so, da je  na 

občini  zaposlen delavec, ki bo preverjal stanje napolnjenosti smetnjakov v občini. V 

primeru, da bo smetnjak preveč napolnjen bo lastnik kaznovan.  

V Škofji loki imajo že kante za odpadno olje, ki se nahajajo  pri Šparu in Mercatorju na Trati.  

Ko društva po občini organizirajo raznorazne prireditve, jim komunala Škofja Loka ponuja 

možnost, da društva pri komunali najamejo smetnjake. Smeti zbrane na prireditvi (ustrezno 

ločene), komunala Škofja Loka nato odpelje.  



Občina ponuja možnost dobave smetnjakov za pasje iztrebke. Nakup smetnjakov financira 

občina, postavitev le teh pa morajo urediti Krajevne skupnosti v lastni režiji. Prav tako se je 

potrebno dogovoriti kdo bo smetnjake praznil. V KS Železniki imajo za to opravilo 

zadolženega javnega uslužbenca. V KS Sorica je potrebno povprašati krajane, če je kdo 

to pripravljen izvajati, v nasprotnem primeru se bo potrebno dogovoriti z Občino Železniki. 

Svet Krajevne skupnosti Sorica, se po krajši debati odloči, da bi postavili 3 smetnjake (pri 

Groharjevem spomeniku, v Sp. Danjah in na igrišču v Sorici).  

Potrebno je pridobiti soglasje lastnikov zemljišč za postavitev smetnjaka v Sp. Danjah in 

pri Groharjevem spomeniku. Lastnik igrišča v Sorici je KS Sorica. 

Na seji je bilo tudi izpostavljeno vprašanje glede čistilnih naprav v Sorici. Občina ima 

pripravljeno projektno dokumentacijo za izdelavo dveh čistilnih naprav za področje Zgornje 

in Spodnje Sorice. Vendar se vaščani ob razgrnitvi projekta z njim niso strinjali, tako da 

skupne čistilne naprave v Sorici po sedanji dokumentaciji nebo. 

 

K tč. 3: 
G. Rudi Pintar je se udeležil 1. konstitutivne seje odbora za gospodarske dejavnosti, ki je 
bila 30. januarja ob 19. uri v sejni sobi občine Železniki. Izvolili so predsednika odbora 
Mateja Šubica in namestnika predsednika Franca Tuška. 
 
Osrednja tema seje  je bila turizem v občini Železniki.  
Na seji so obravnavali predlog letnega programa turističnih dejavnosti v občini, v katerem 
so zajete višine sofinanciranja turističnih društev iz strani občine. 
Na seji so tudi pregledali in potrdili predlog strategije razvoja turizma občine Železniki za 
obdobje 2023-2032. 
 

 
K tč.4: 
Svet Krajevne skupnosti Sorica je obravnaval poslane predloge vaščanov glede 
prekategorizacije občinskih cest na ozemlju Krajevne skupnosti Sorica. 

- Prekategorizacija JC 994901 Groharjev spomenik -  kapelica Sv. Ciril Metoda iz 
javne poti v lokalno cesto. 

- Kategorizacija poti od Groharjevega spomenika do cerkve v Sorici v javno pot  
- Prekategorizacija poti do Litostrojske koče. Svet sklene, da je najprej potrebno 

obvestiti lastnike sosednjih parcel o morebitni spremembi dostopne ceste. Potrebno 
je tudi obvestiti pašno skupnost kot najemnika okoliških parcel. Na 4. redni seji je bil 
predlog soglasno zavrnjen in se predlog preloži do naslednje pobude za ureditev 
kategorizacije cest. Do takrat je potrebno pripraviti vsa potrebna soglasja. 

 
 
K tč. 5 
Svet Krajevne skupnosti Sorica se pogovori o planu investicij za leto 2023. 

 
 

K tč. 6: 
Zbor krajanov bo 5.5.2023 oziroma 12.5.2023 ob 19h v dvorani Ivana Groharja. Termin je 
odvisen od zasedenosti dvorane.  
 
 



K tč. 7:  
Očiščevalno delovna akcija bo v soboto, 25.3.2023 ob 8.00. V primeru slabega vremena 
bo akcija prestavljena na kasnejši termin.  
 
K tč. 8 

Pod točko razno Rudi obvesti Svet Krajevne skupnosti o vzpostavitvi Facebook in 

Instagram strani z imenom: Krajevna skupnost Sorica. Namen vzpostavitve socialnih 

omrežij je predvsem lažje in hitrejše obveščanje ter promoviranje spletne strani Sorica.si. 

Svetu Krajevne skupnosti Sorica se zdi ta poteza dobra. 

Rudi obvesti Svet, da bo v kratkem potekal občni zbor Športnega društva Sorica (predviden 

datum je 8.4.2023 ob 20uri). 

Iz strani elektro gorenjske so izrazili željo, da bi imeli sestanek na občini z županom in 

predstavnikom KS Sorica, glede hidroelektrarne v Sorici. Sestanek je predviden v sredini 

marca. 

 

 

 

Seje je bila zaključena ob 22.40. 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 

 

 



 


